
KANCELARIA SEJMU
Biuro Komisji Sejmowych

¢  Komisji Rolnictwa i Rozwoju wsi 
(nR 136)

 z dnia 22 czerwca 2022 r.

IX kadencja

PEŁNY ZAPIS PRZEBIEGU POSIEDZENIA





a.p.                3

Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi (nr 136)
22 czerwca 2022 r.
Komisja Rolnictwa i Rozwoju Wsi, obradująca pod przewodnictwem posła 
Jerzego Małeckiego (PiS), zastępcy przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła: 

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o Inspekcji 
Weterynaryjnej oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2275),
– projekt planu pracy Komisji na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2022 r.

W posiedzeniu udział wzięli: Lech Kołakowski sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju 
Wsi wraz ze współpracownikami, Sławomir Hardej dyrektor Departamentu Ewidencji Producentów 
i Rejestracji Zwierząt Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, Tomasz Górski i Marek 
Kubica wiceprezesi Krajowej Rady Lekarsko-Weterynaryjnej oraz Grzegorz Anczewski doradca 
Krajowej Rady Izb Rolniczych.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Dariusz Myrcha, Ewa Orłowska i Damian 
Stanisławski  –  z sekretariatu  Komisji  w Biurze  Komisji  Sejmowych  oraz Konrad Nietrzebka 
i Mariusz Przerwa – legislatorzy z Biura Legislacyjnego.
Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):

Otwieram  posiedzenie  Komisji  Rolnictwa  i Rozwoju  Wsi.  Witam  państwa  posłów 
i przedstawicieli  Ministerstwa  Rolnictwa  i Rozwoju  Wsi  wraz  z panem  ministrem 
Lechem Kołakowskim oraz wszystkich przybyłych gości. Stwierdzam, iż mamy kworum.
Porządek dzienny dzisiejszego posiedzenia został państwu dostarczony. Obejmuje 

po pierwsze rozpatrzenie uchwały Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o Inspekcji 
Weterynaryjnej  oraz  niektórych  innych  ustaw.  Jest  to druk  nr  2275.  Drugi  punkt 
to rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2022 r.
Czy  są uwagi  do porządku  obrad?  Uwag  nie  słyszę.  Uważam  porządek  dzienny 

za przyjęty.
Przystępujemy zatem do realizacji punktu pierwszego porządku dziennego. Szanowni 

państwo, marszałek Sejmu zgodnie z art. 54 ust. 1 regulaminu Sejmu skierowała w dniu 
20 maja br. uchwałę w sprawie ustawy o zmianie ustawy o Inspekcji Weterynaryjnej 
oraz niektórych innych ustaw (druk nr 2275) do Komisji w celu rozpatrzenia. Uchwała 
zawiera 11 poprawek.
Przechodzimy do poprawki nr 1. Czy jest obecny przedstawiciel Senatu? Z art. 54 

ust. 2 regulaminu Sejmu wynika, że nieobecność senatora sprawozdawcy nie wstrzymuje 
rozpatrzenia uchwały Senatu. Tutaj mam zapisane, w sumie to chyba po konsultacji 
z Biurem Legislacyjnym, że poprawkę pierwszą należy przegłosować z innymi.

Legislator z Biura Legislacyjnego Mariusz Przerwa:
Poprawkę pierwszą można przegłosować z poprawkami dziewiątą i dziesiątą. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję. Czy strona rządowa ma uwagi do zgłoszonych poprawek pierwszej, dziewiątej 
i dziesiątej? Jakie jest stanowisko?

Sekretarz stanu w Ministerstwie Rolnictwa i Rozwoju Wsi Lech Kołakowski:
Popieramy je.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję. Jakie jest stanowisko BL?
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Legislator Mariusz Przerwa:
Biuro nie ma żadnych uwag.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję. Czy są uwagi posłów? Szanowni państwo, czy ktoś jest przeciw poprawkom 
nr 1, 9 i 10?
Dziękuję. Nie słyszę, więc te poprawki nasza Komisja popiera.
Przechodzimy do poprawki nr 2. Stanowisko strony rządowej do zgłoszonej poprawki.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Popieramy poprawkę nr 2.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję. Jakie jest stanowisko BL?

Legislator Mariusz Przerwa:
Nie mamy uwag.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję. Czy  są uwagi posłów? Nie ma. Dziękuję. Szanowni państwo,  czy ktoś  jest 
przeciw poprawce nr 2? Dziękuję.
Stwierdzam, że Komisja pozytywnie/negatywnie opiniuje poprawkę nr 2. Pozytywnie. 

Bardzo przepraszam, cofam. Pozytywna opinia.
Przechodzimy do poprawki nr 3. Czy strona rządowa może określić swoje stanowisko?

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Poprawka nr 3, negatywne stanowisko.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dobrze. Jakie jest stanowisko biura? Dziękuję. Są uwagi posłów? Dziękuję. Szanowni 
państwo, przechodzimy do głosowania.
Kto  jest  za przyjęciem poprawki nr 3? Proszę o podniesienie  ręki. Z uwagi na to, 

że akurat na tym posiedzeniu głosujemy po raz pierwszy,  chwila na zalogowanie  się 
kartami do urządzeń głosujących. Czy możemy zacząć?
Szanowni  państwo,  kto  jest  za?  Proszę  o podniesienie  ręki  oraz  naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Zamykam głosowanie. 
Proszę o podanie wyników.
Za poprawką nr 3 opowiedziało się 9 posłów, przeciw było 13, nikt się nie wstrzymał.
Poprawka nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji. Dziękuję.
Poprawka nr  4.  Czy można  poznać  stanowisko  strony  rządowej  co do zgłoszonej 

poprawki?

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Rząd nie popiera tej poprawki.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Biuro Legislacyjne nie ma uwag. Są uwagi posłów? Głosujmy.
Kto z pań i panów posłów jest za poprawką? Proszę o podniesienie ręki oraz naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Bardzo proszę o podanie 
wyników.
Za poprawką nr 4 opowiedziało się 9 posłów, przeciw było 15, nikt się nie wstrzymał.
Poprawka nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji.
Poprawka nr 5. Stanowisko strony rządowej.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Rząd nie popiera tej poprawki.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Nie ma uwag BL. Są uwagi posłów? Przechodzimy do głosowania.
Kto z pań i panów posłów jest za poprawką? Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

odpowiedniego  przycisku.  Kto  jest  przeciw?  Kto  się  wstrzymał?  Dziękuję.  Proszę 
o podanie wyników.
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Za poprawką opowiedziało się 9 posłów, przeciw było 14, nikt się nie wstrzymał.
Poprawka nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji.
Poprawka nr 6. Mogę prosić o stanowisko rządu?

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Rząd nie popiera tej poprawki.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Nie ma uwag biura. Są uwagi posłów? Dziękuję. Przechodzimy do głosowania.
Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku tych posłów, którzy 

są za poprawką.  Kto  jest  przeciw?  Kto  się  wstrzymał?  Dziękuję.  Proszę  o podanie 
wyników.
Głosowało 23 posłów: 9 było za, 14 przeciw.
Poprawka nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji.
Poprawka nr 7. Proszę o stanowisko strony rządowej.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Rząd nie popiera również tej poprawki.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Biuro nie wnosi zastrzeżeń. Są uwagi posłów? Przechodzimy do głosowania.
Kto  jest za poprawką? Proszę o podniesienie ręki oraz naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję. Proszę o podanie wyników.
Głosowało 24 posłów: 9 było za, 15 było przeciw.
Poprawka nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji.
Poprawka nr 8. Proszę o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Rząd nie popiera tej poprawki.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Nie ma uwag biura ani uwag posłów? Nie ma. Przechodzimy do głosowania.
Kto  jest  za poprawką?  Proszę  o podniesienie  ręki  i naciśnięcie  odpowiedniego 

przycisku. Sekundkę. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników.
Głosowało 25 posłów: 9 było za, 16 przeciw.
Poprawka nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji. Dziękuję.
Przechodzimy do poprawki nr 11. Stanowisko strony rządowej.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Rząd jej nie popiera.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Są uwagi posłów? Dziękuję. Przechodzimy do głosowania.
Kto  jest za poprawką? Proszę o podniesienie ręki oraz naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników.
Głosowało  25  posłów:  za poprawką  było  9  posłów,  przeciw  było  16,  nikt  się  nie 

wstrzymał.
Poprawka nr 11 nie uzyskała rekomendacji naszej Komisji.
Na tym zakończyliśmy rozpatrywanie poprawek Senatu.
Szanowni  państwo,  musimy  jeszcze  wybrać  sprawozdawcę  na salę  plenarną. 

Proponuję, by Komisja wybrała ponownie na sprawozdawcę pana posła Leszka Galembę, 
który wcześniej reprezentował Komisję przy tym projekcie. Czy pan poseł zgadza się 
zostać sprawozdawcą?

Poseł Leszek Galemba (PiS):
Tak, zgadzam się.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Czy ktoś jest przeciw? Nie słyszę.
Stwierdzam zatem, że Komisja dokonała wyboru posła sprawozdawcy.
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Wiceprezes Krajowej Rady Lekarsko-Weterynaryjnej Tomasz Górski:
Panie przewodniczący czy strona społeczna może w tym miejscu zabrać głos?

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Myślę, że w krótkich słowach, jeżeli można byłoby, ale naprawdę bardzo proszę o krótkie 
słowa, ponieważ to jest już, jak gdyby po wszystkim, więc może…

Wiceprezes Krajowej Rady Lekarsko-Weterynaryjnej Tomasz Górski:
Panie przewodniczący, panie i panowie posłowie, jesteśmy przedstawicielami Krajowej 
Rady Lekarsko-Weterynaryjnej. Nie ukrywamy, że najbardziej zależało nam na poprawce 
nr 11, która rozwiązałaby nam wiele problemów, ale doszliśmy do konsensusu ze stroną 
rządową. Mamy nadzieję, że przy następnej możliwej okazji, kiedy będzie pora i możliwość 
zmiany ustawy o zawodzie lekarza weterynarii, po prostu powrócimy do tej poprawki.
Natomiast chciałbym przede wszystkim serdecznie podziękować wszystkim panom 

posłom i paniom posłankom za ustawę o Inspekcji Weterynaryjnej i za zmiany, jakie tam 
się dokonały, bo z art. 16 Krajowa Rada Lekarsko-Weterynaryjna borykała się 20 lat. 
Bardzo serdecznie wam za to dziękujemy. Chciałbym tutaj  coś podkreślić  i wyróżnić 
jedną  osobę  –  pana ministra  Kołakowskiego,  który  dołożył  wszelkich  starań,  żeby 
po prostu to się stało. Za to bardzo serdecznie dziękujemy zarówno posłom i rządowi, 
jak i całej opozycji za poparcie tych wszystkich poprawek. Jeszcze raz bardzo serdecznie 
dziękujemy.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Jeśli mogę, zabiorę głos.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję bardzo za krótkie wystąpienie. Panie ministrze, bardzo proszę.

Sekretarz stanu w MRiRW Lech Kołakowski:
Szanowny panie przewodniczący, Wysoka Komisjo, Inspekcja Weterynaryjna i weterynaria 
są dzisiaj  naprawdę  bardzo  pożądaną  instytucją  ze względu  na bezpieczeństwo 
żywnościowe i ze względu na obecną sytuację, w jakiej znajduje się nasz kraj.
Natomiast  ze swojej  strony  chcę  panu  podziękować  za te  miłe  słowa.  Chcę  też 

podkreślić, że jeżeli jest potrzeba jakiejkolwiek nowelizacji, która dotyczy ważnych dla 
weterynarii spraw i która reguluje bardzo ważny sektor dziedziny gospodarki, będziemy 
pochylać  się  nad  tymi  potrzebami,  ale  też  apeluję  zawsze,  żeby wcześniej  zgłaszać 
stosowne wnioski.
Panie  przewodniczący,  natomiast  również  chcę  podziękować  wszystkim  posłom 

Komisji za zaangażowanie w procedowanie tej bardzo ważnej ustawy. Bardzo dziękuję, 
panie przewodniczący, prezydium i państwu posłom. Bardzo dziękuję.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dobrze.  Dziękuję  bardzo.  Przechodzimy  do realizacji  punktu  drugiego  porządku 
dziennego.
W dniu  7  czerwca  br.  pani marszałek  zwróciła  się  do przewodniczących  komisji 

o sporządzenie planów pracy komisji na okres od 1 lipca do 31 grudnia 2022 r. Państwo 
otrzymali projekt planu pracy Komisji. Czy państwo chcą, żebym go odczytał? Dziękuję 
bardzo.
Do projektu  planu  pracy  zgłosiła  uwagi  pani  poseł  Tracz.  Rozmawiałem  z panią 

poseł  przed  posiedzeniem  Komisji,  mówiąc  o pewnych  rzeczach.  Chciałbym  te 
propozycje dołączyć, ale są głosy sprzeciwu, więc będziemy głosowali nad projektami 
zaproponowanymi  przez  panią  poseł.  Będę  prosił  o przedstawienie  tych  propozycji. 
Myślę, że pani poseł będzie proponowała, w którym miesiącu to wprowadzić i będziemy 
głosowali za lub przeciw.

Poseł Małgorzata Tracz (KO):
Dziękuję, panie przewodniczący.
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Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Czy może być  taka  forma? Przepraszam panią  poseł,  bo inaczej  rozmawialiśmy,  ale 
wpłynęły inne głosy, więc musimy przyjąć taką procedurę.

Poseł Małgorzata Tracz (KO):
Dziękuję, panie przewodniczący. Zgłosiłam cztery propozycje tematów do planu pracy 
Komisji.
Wiem, że pierwszy temat już wcześniej będzie uwzględniony, bo go też zgłaszałam 

i on był w planie pracy, czyli ochrona, gospodarowanie i rozwój zadrzewień na obszarach 
wiejskich.  Kolejny  temat,  w zasadzie  drugi,  to informacja  na temat  problemów 
dobrostanowych w hodowli kurczaków brojlerów oraz możliwości ich rozwiązania.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Pani poseł, bardzo przepraszam. Bardzo proszę państwa o nieprzeszkadzanie. Pani poseł 
referuje i chciałaby też mieć troszkę komfortu w mówieniu, żeby nikt nie przeszkadzał. 
Szanowni państwo, bardzo proszę.

Poseł Małgorzata Tracz (KO):
Tak. Kolejny temat to z kolei dyskusja, którą mieliśmy tak tylko zdawkowo, a wydaje 
mi się, że przydałoby się to rozwinąć, a więc kwestia tego chowu poza klatkami, który 
ma wejść już niedługo w Unii Europejskiej i do którego dobrze by się było przygotować. 
W kolejnym temacie chodzi mi o ogrody działkowe i realizację projektu „Rozwój zielonej 
infrastruktury poprzez wsparcie ogrodów działkowych”. Ostatnio MRiRW sporo o tym 
mówiło. W czerwcu ma się zakończyć ten program.
Wydaje  mi się,  że dobrze  byłoby  po tym  czasie  po prostu  omówić  jego  przebieg. 

Proponowałabym, żeby te trzy tematy omawiać we wrześniu czy w październiku. Wydaje 
mi się, jak patrzę na obecny plan pracy Komisji, będzie tutaj przestrzeń do tego, a warto 
te rzeczy poruszyć. Prosiłabym Wysoką Komisję o poparcie tych propozycji.
No nie, bo program jest do końca czerwca. Widzę, że nie czaję żartów. Inna epoka 

widać.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję, pani poseł. Tak  jak wspomniałem, będziemy głosowali nad każdym z tych 
punktów dodatkowych propozycji.
Kto  jest  za pierwszą  propozycją  do planu?  Aha,  przepraszam.  Pani  poseł, 

tu kompromis jest taki, że ta pierwsza od razu bez głosowania, bo ona była przeniesiona. 
To w listopadzie. Dziękuję.

Poseł Małgorzata Tracz (KO):
Tak, tak.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Czyli  tutaj  jest kompromis. Druga propozycja, czyli  informacja na temat problemów 
dobrostanowych w hodowli kurczaków brojlerów oraz możliwości ich rozwiązania.
Szanowni państwo, kto jest za przyjęciem tej propozycji w miesiącu wrześniu? Proszę 

o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Chwileczkę poczekamy, bo jest 
kilka osób, które jeszcze dzisiaj się nie zalogowały.

Poseł Dorota Niedziela (KO):
Nie. Rozładowało się, bo byłam zalogowana.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie wyników.
Za wprowadzeniem drugiego punktu było 11 posłów, 15 było przeciw.
Ten punkt nie znajdzie się w planie pracy naszej Komisji.
Trzecia poprawka. Rozmawialiśmy, że będzie to w listopadzie.
Kto jest za tym, żeby przyjąć tę propozycję do planu pracy naszej Komisji w listopadzie? 

Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto jest przeciw? Kto 
się wstrzymał? Proszę o podanie wyników.
Głosowało 27 posłów: 12 było za, 13 było przeciw, 2 osoby się wstrzymały.
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Propozycja  nr  3  także nie  została  ujęta w planie  pracy naszej Komisji  na drugie 
półrocze.
Teraz propozycja czwarta. Szanowni państwo, proponuję, żeby ją przyjąć do pracy 

w październiku. Z tego, co wiem… Czy byłyby głosy przeciw? Dobrze. Szanowni państwo, 
to jednak jest prośba, żeby głosować.
Kto jest za przyjęciem punktu czwartego do planu pracy naszej Komisji na drugie 

półrocze?  To byłoby  w październiku.  Proszę  o podniesienie  ręki  oraz  naciśnięcie 
odpowiedniego  przycisku.  Kto  jest  przeciw?  Kto  się  wstrzymał?  Proszę  o podanie 
wyników. Dziękuję.

Poseł Dorota Niedziela (KO):
Wszyscy za przyjęciem.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Głosowało 28 posłów. Tak, dziękuję bardzo. Wszyscy obecni posłowie głosujący byli za.
Czyli ta propozycja została przyjęta.
Szanowni  państwo,  czy  są jakieś  inne  propozycje  z sali,  które  państwo  chcieliby 

jeszcze wnieść, bo jest taka możliwość? Bardzo proszę, pani przewodnicząca.

Poseł Dorota Niedziela (KO):
Wiem, że wczoraj nie uczestniczyłam w wyjazdowym posiedzeniu w Krajowym Ośrodku 
Wsparcia Rolnictwa, ale myślę sobie, że jesienią minie bodajże pięć lat pracy KOWR. 
Mam taką propozycję, żeby właśnie późną  jesienią poprosić KOWR o podsumowanie 
pięcioletniej pracy KOWR na posiedzeniu Komisji.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Pani  poseł,  powiem w ten  sposób. Wczoraj  faktycznie  bardzo  długo  rozmawialiśmy 
z KOWR  i z Agencją  Restrukturyzacji  i Modernizacji  Rolnictwa  oraz  z Ośrodkiem 
Doradztwa  Rolniczego  i z Kasą  Rolniczego  Ubezpieczenia  Społecznego.  Prosiłbym 
o wycofanie tego wniosku, gdyż może tak… Jeżeli na posiedzeniu naszego prezydium 
w trakcie  prac  w drugim  półroczu  jednak  stwierdzimy,  że będzie  taka  potrzeba, 
to przychylimy się do tego, a nam w tej chwili… Okej, ale jeżeli będzie trzeba głosować, 
to zagłosujemy.

Poseł Dorota Niedziela (KO):
Jeśli mogę uzasadnić, chodzi o to, że po pięciu  latach mamy już  jakiś bilans, o który 
możemy prosić. Jest bilansem, który…

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Szanowni państwo, bardzo proszę dać pani przewodniczącej  się wypowiedzieć,  żeby 
mogła uzasadnić. To naprawdę przeszkadza. Dziękuję.

Poseł Dorota Niedziela (KO):
Chodzi  o bilans pracy  i jakby porównanie  tego  z założeniami, które  legły u podstaw 
stworzenia KOWR.  Jednak  będę  się  upierała  przy  tym,  żeby  późną  jesienią  zrobić 
posiedzenie Komisji dotyczące pięciolecia pracy KOWR.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Dziękuję,  pani  poseł.  Późną  jesienią,  czyli  rozumiem,  że pani  propozycja  jest  taka, 
żeby zrobić  to w listopadzie, bo to trzeba doprecyzować. Dobrze. Szanowni państwo, 
głosujemy nad propozycją pani przewodniczącej Niedzieli.
Kto  jest  za uzupełnieniem  porządku  pracy  naszej  Komisji  w listopadzie  o punkt 

podsumowujący pięciolecie pracy KOWR? Proszę o podniesienie ręki oraz naciśnięcie 
odpowiedniego przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Proszę 
o podsumowanie wyników.
Szanowni państwo, głosowało 28 posłów: 10 było za, 17 było przeciw, 1 osoba się 

wstrzymała.
Ta propozycja nie została przyjęta do planu naszej pracy w drugim półroczu.
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Szanowni państwo, ale naprawdę myślę, że jeżeli będzie taka potrzeba, to na pewno nad 
tym tematem się pochylimy. Być może, tak jak wczoraj było powiedziane na posiedzeniu 
Komisji, będzie to także jakieś posiedzenie wyjazdowe w odpowiednim miejscu.
Szanowni państwo, jeżeli nie ma więcej zgłoszeń lub innych projektów, czy ktoś jest 

przeciw przyjęciu planu pracy Komisji wraz z przyjętymi, przegłosowanymi propozycjami?

Poseł Dorota Niedziela (KO):
Jestem przeciwko, bo nie przyjęliście mojego punktu.

Przewodniczący poseł Jerzy Małecki (PiS):
Szanowni państwo, został zgłoszony sprzeciw. Głosujemy. Nie wychodzimy i wracamy.
Jeszcze raz powtórzę. Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji wraz z przyjętymi, 

przegłosowanymi propozycjami, innymi niż zaproponowane na samym początku? Proszę 
o podniesienie ręki oraz przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto jest przeciw? Proszę 
o podanie wyników.
Szanowni państwo, głosowały 23 osoby: 19 głosów za, 4 osoby były przeciw.
Plan pracy został przegłosowany.
Tak na marginesie, właśnie chciałem zastanowić się,  jaki to byłby lapsus prawny, 

jeżeli byśmy tego programu nie przyjęli. Szanowni państwo, nie ma więcej zgłoszeń.
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny. Protokół dzisiejszego posiedzenia będzie 

wyłożony  do przejrzenia  w sekretariacie  Komisji  w Kancelarii  Sejmu.  Zamykam 
posiedzenie Komisji.
Szanowni państwo, bardzo proszę na przyszłość, by uszanować tych, którzy mówią. 

Dziękuję.


